
 

 
 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 26 april 2023 
 

Närvarande:  
Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, 
Nicklas Daag, Sara Folkesson, Emil Andersson, Peter Nilsson, Björn 
Tosterud, Anna Elf Andersson, Ann Båge, Marcus Kilander.  
 
§ 1 – Mötets öppnande 
Evelina hälsade välkommen.  
 
§ 2 – Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 
Till detta valdes Emil och Björn. 
 
§ 4 – Föregående protokoll och justering  
Protokollet läggs till handlingarna 
 
§ 5 Frågor för mötet 

§ 5.1 Vattenanalyser  
 

- Analyser på dricksvattnet har uppvisat något förhöjda halter av BAM 
(bekämpningsmedel), nya prover har tagits, vilka också visar halter 
strax över gränsvärdet. Jesper har i uppdrag att ta in offerter på 
reningsutrustning (kolfilter). Frågan tas upp på kommande möte  

 
§ 5.2 Mattcurlingen 
 

- Mattcurlingen är på plats, med ställningar. Styrelsen beslutar att vi till 
att börja med tar 30 kr per person dagtid i veckorna. På helgerna 
kostar det 600 kr för två timmar. Regler för spel och uthyrning skrivs 
ihop av Inger och Ann. Emil fixar lås till förrådsdörren. Försäkring 
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gäller för medlemmar, för övriga som hyr för att spela gäller egna 
försäkringar. Info om att spel sker på egen risk bör finnas med i 
informationen om uthyrning och regler. 

- Föreningens sektioner och lag får använda mattcurlingen gratis två 
gånger per år (beslut från styrelsemöte 2023-03-13). 

 
§ 5.3 Samverkansmöte med idrottsföreningarna i Grännabygden 
 

- Inger och Emma deltog på ett samverkansmöte 25/4 med RF SISU, 
Gais och Vista. Örserum och Visingsö var inbjudna men hade 
förhinder. Vid mötet framkom bland annat GAIS numera är positiva 
till samarbete avseende blandade lag. De har även kontaktat oss för ett 
möte om samarbete inom innebandyn. Överenskoms på mötet att vi 
kommer att arbeta för ett antal gemensamma föreläsningar, bland 
annat avseende barnledare och suicidprevention. Nästa 
samverkansmöte kommer att ske i september.  

 
§ 5.4 Städning av ÖIS-gården 
 

- En ny offert har inkommit från Malins Städ. Styrelsen beslutar att 
säga upp avtalet med Stormtrivs och anlita Malins städ efter 
sommaren. Offerten omfattar 3 timmar i veckan och är på ca 5200 kr 
+ moms/ månad 

 
§ 5.5 Inköp av matchställ och Fotbollsskolan 
 

- Två  nya matchställ har köpts in till fotboll och innebandyn för 
kickbackpengarna från Intersport. Kvarvarande kickback kommer att 
dras från inköp från fotbollsskolan. Fotbollsskolan kommer att ha 
ÖIS-tröjor och ÖIS-vattenflaskor istället för SmFF /landslagets tröjor 
och vattenflaskor. 

 
§ 5.6 Hantering av personuppgifter, bilder, filmer mm. 
 

- Diskussion om hur vi gör med inhämtning av samtycke avseende 
bildhantering. Styrelsen beslutar att börja med att lämna ut blanketter 
och hämta in samtycke vid uppstart av Fotbollsskolan. Vidare 
hantering beslutas vid senare tillfälle.  

 
§ 5.7 Lärgrupper 
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- Julia och Nicklas har varit på RF-Sisu för att lära sig hur vi 
administrerar lärgrupper. Julia och Nicklas lägger upp lärgrupper där 
respektive grupp/sektion/lag redovisar tid. Sektionerna bjuder in Julia 
och Nicklas till kommande sektionsmöten för att de ska kunna visa 
och beskriva hur det ska gå till. Och förklara vikten och vinsten med 
att göra detta. 

 
§ 5.8 Föreningsmedel 
 

- Diskussion om hur vi använder de föreningsmedel som RF-SISU 
tillhandahåller. Föreningsmedlen kom förra året att användas för en 
särskild träningsinsats för ledarna i en av sektionerna (efter förslag 
från RF-SISU). Styrelsen beslutar att vi bör kontrollera hur mycket 
pengar det rör sig om för föreningen att använda och att dessa medel, 
om det är möjligt, bör nyttjas så att flera får nytta av dem. Exempel 
för användning kan vara föreläsare vid ledarträff.    
 
§ 5.9 Evenemang och aktiviteter 
 

- Valborg, Anna hjälper Inger med arrangemanget 
- Grupptränings-sektionen och gymsektionen medverkar på 

Ölmstaddagen 3 juni. 
- IronMan 9 juli, ytterligare 15 personer behövs för att bemanna den 

station vi åtagit oss. Gymsektionen, Fotbolls-sektionerna och 
Gruppträningen ställer upp med 6 personer vardera. 

- Diggoloo 26 juli. Evelina Markus, Peter, Sofia, Inger, Emma, Jonas, 
Julia bemannar. 

- Sommarsläpet, kommunens sommarlovsaktivitet, kommer vecka 26, 
måndag och tisdag. De vill gärna att vi har café öppet, eventuellt 
kiosken med korv. Sara tar 26/6 och Evelina 27/6, och försöker få 
med några andra föräldrar som ändå är där. Ann är kontaktperson.  

- Julia har ansökt om 10 000 kr för sommarkollo 20 och 21 juni. 
Medlen avser mat, pyssel och innebandyklubbor för låg- och 
mellanstadiebarn. Innebandy-tjejlaget F08-10 tillfrågas om att sköta 
detta tillsammans med Emil. 

 
§ 5.10 Utvärdering ledarträffen  
 

- De som var med tyckte att det var bra, särskilt att få sitta tillsammans 
och diskutera. Vi fick en återkoppling om att vara tydligare med 
innehållet i träffarna. Vi beslutar att ha en träff till i höst och att 
ansvaret för planeringen kan alternera mellan sektionerna, och att 
Evelina och Emma deltar. 
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§ 5.11 Administration 
 

- Bilder till lagets-sidans försättssida ska skickas till Nicklas.  
- Vi uppmanas i styrelsen att lägga in bilder på oss själva på laget-

sidan.  
- En från varje sektion tilldelas behörighet att lägga ut saker på ÖIS 

facebooksida. Anmäl till Nicklas. 
 
§ 5.11 Fastighet 
 

- Ansökan om stöd för solceller. Styrelsen beslutar att tacka nej till det 
stöd vi har fått beviljat från RF-SISU. Istället behöver vi jobba med 
energieffektivisering och solceller. Fastighetsgruppen får tillbaka 
frågan för att ta fram en åtgärdsplan för olika åtgärder som behövs i 
fastigheten, inklusive energieffektiviseringsåtgärder. 
 
§ 5.11 Sponsring och försäljning 
 

- Jorden ger 25 000- 30 000 kr plus.  
- Toapappers-försäljningen är igång.  
- Sponsringen i 1936-kampanjen drar igång. 1936 -klubben  kostar 

1936 kr per år. Vi gör en digital kampanj. 
- Bingolotter - Preem i Huskvarna har tidigare sålt för ÖIS, men gör 

inte det längre. Styrelsen beslutar att lämna tillbaka frågan till Inger 
för att titta på en digital lösning och att ta hem lotter att sälja i kiosken 
på ÖIS. 

 
 
§ 10 Övriga frågor 

 
- Vår satsning på gymträning för seniorer är en solskenshistoria. Vi har 

samlat många positiva människor och 27 har tecknat ett 
specialmedlemsskap. Dessa seniorer tränar vardagar mellan 9 och 14 
för 600 kr till oktober. En stor eloge till Julia som dragit ihop detta. 

 
§ 12 Halvårsmöte 

- 14 september kl 18. På mötet ska vi ta upp stadgarna, budget 
2024. 
 

 
§ 13 Kommande möte 

- Nästa styrelsemöte är i Bunn, den 30 maj med mat. 
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§ 14 Mötet avslutas 
Evelina tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade 
mötet.  

 

 

 

Sekreterare:    Justerare:  

    
 

_____________________________  _______________________________ 

  Emma Willaredt     Björn Tosterud 

 

      _______________________________ 

Emil Andersson 
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